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5 درصد مساحت شهر تهران
 بافت  هاي فرسوده است

مديرعام��ل س��ازمان نوس��ازي شهر 
تهران گفت: 5 درصد مس��احت شهر 
تهران را بافت هاي فرسوده در برگرفته 
ک��ه 22 درص��د پلاک ه��ا و 15 درصد 
جمعيت شهر تهران در اين مس��احت 
واق��ع شده اند. عب��ادالله فتح اللهي در 
گفتگ��و با باشگاه خبرنگ��اران جوان؛ 

اظهار داشت: نوسازي بافت هاي فرسوده در درجه اول امري انساني-
اجتماعي اس��ت زيرا س��اکنان اين محلات از کيفيت و س��رانه هاي 
زندگي پايين برخوردار هستند لذا براي رفع اين مشکلات بايد اقدام 
به نوسازي کنند. فتح اللهي با اشاره به اينکه 50 دفتر خدمات نوسازي 
در محلات فرسوده مستقر هستند که به صورت رايگان به متقاضيان 
مشاوره و خدمات ارايه مي کنند، تصريح کرد: 5 درصد مساحت شهر 
تهران را بافت هاي فرسوده در برگرفته که 22 درصد پلاک ها و 15 
درص��د جمعي��ت شهر تهران در اين مس��احت واقع شده اند که نشان 

دهنده وجود جمعيت بالا در اين محدوده ها است.

دماي هواي سه استان به 5۰ درجه رسيد
سازمان هواشناسي اعلام کرد که پديده غالب امروز مناطق مختلف 
کشور به ويژه در غرب و جنوب ايران افزايش دما اس��ت. به گزارش 
مهر ، محمد اصغري، کارشناس هواشناس��ي با بيان اينکه هم اکنون 
دماي کشور در مناطق جنوبي و جنوب غربي مانند استان خوزستان، 
ايلام و کرمانشاه به ۴۹ تا 50 درجه رسيده و خنک ترين استان کشور 
اردبيل است گفت: روند افزايش دما تا پنجشنبه در کشور ادامه مي يابد، 
اين در حالي است که در نيمه شرقي با استقرار بادهاي شمالي کاهش 
دم��ا رخ مي ده��د البت��ه در شرق و جنوب شرق کشور اين بادها باعث 
خي��زش گ��رد و خاک خواهد ش��د. اصغري اضافه کرد: خيزش گرد و 
خاک علاوه بر استان هاي نيمه شرقي و جنوبي، در استان هاي تهران، 
سمنان، قم، مرکزي و اصفهان نيز مشهود است. کارشناس هواشناسي 
گفت: در سواحل درياي خزر احتمال وقوع بارش وجود دارد و آب هاي 

جنوبي کشور نيز در برخي مناطق مواج است. 

آمار مصرف کنندگان تفننی اعلام نشد
معاون مرکز پيشگيري و درمان سازمان بهزيستي با اشاره به اعلام 
آخرين آمار معتادان کشور گفت: عدد اعلام شده از سوي ستاد مبازره 
با مواد مخدر آمار مصرف مس��تمر مواد مخدر اس��ت و مصرف تفنني  
در آن گنجانده نشده اس��ت. محس��ن روشن پژوه در گفتگو با ايلنا در 
رابطه با چگونگي پايش و اعلام آمار رسمي تعداد معتادين کشور که 
توس��ط س��تاد مبارزه با مواد مخدر اعلام شده اس��ت، بيان داشت: در 
آخرين آماري که توس��ط س��تاد مبارزه با مواد مخدر اعلام شد تعداد 
معت��ادان کش��ور دو ميلي��ون و ۸0۸ هزار نفر اعلام شد؛ اما بايد توجه 
داشت که اين تعداد مربوط به مصرف کنندگان مس��تمر مواد مخدر 
اس��ت. او تاکيد کرد: شيوه هاي مختلف آماري براي پايش معتادين 
کشور وجود دارد؛ اما با توجه به اينکه در کشور ما اعتياد جرم محسوب 
مي شود و ملاحظاتي در اين خصوص از طرف خانواده ها وجود دارد 

عددها با آمار دقيق فاصله دارد.

126 واحد توليدي فعال در ايلام زيرپوشش 
استاندارد قرار دارد

ايلام - مديرکل استاندارد ايلام گفت: 126 واحد توليدي فعال استان 
سال گذشته زير پوشش اين دستگاه اجرايي قرار گرفت.مهناز همتي 
اظهار کرد: سال گذشته 25 پروانه اجباري، 25 مورد پروانه تمديد و 6 
مورد پروانه تعليق صادر شد. وي با اشاره به اينکه در اين مدت 6 پروانه 
نيز ابطال شده اس��ت، افزود: ۴70 مورد بازرس��ي پارس��ال از واحدهاي 
توليدي، خدماتي، 62 مورد تاييد آسانس��ور و بيش از ۸00 مورد نمونه 
برداري از مراکز توليدي و بازار انجام شده است. مديرکل استاندارد ايلام 
از افزايش ۹ درصدي صادرات کالاهاي استاندارد در سال گذشته نسبت 
به مدت مشابه س��ال ماقبل آن خبر داد و گفت: در اين مدت بيش از 
110 هزار تن کالاي استاندارد از مرز بين المللي مهران به عراق صادر 
شده اس��ت. همتي يادآور شد: س��ه هزار و 1۸7 مورد آزمون و علامت 
گذاري وس��ايل س��نجش س��بک و 7۸ مورد بازرسي نيز سال گذشته از 
باسکول هاي ثابت همکف و يک هزار و ۴20 مورد بازرسي از نازل هاي 

عرضه انجام شده است.

برگزاري مراسم افتتاحيه دوره هاي آموزشي طرح 
تابستاني مرکز آموزش فني وحرفه اي برادران گرگان 
به گزارش روابط عمومي مرکز آموزش فني وحرفه اي برادران گرگان، 
مراس��م افتتاحي��ه دوره ه��اي آموزشي طرح اوقات فراغت تابس��تاني 
مرکزآم��وزش فن��ي وحرفه اي برادران گرگ��ان با حضور رئيس مرکز 
آم��وزش فن��ي وحرفه اي برادران گرگان ، کارشناس��ان آموزش مرکز 
وکارآموزان متقاضي شرکت در اين دوره ها به همراه خانواده هاي شان 
در س��الن آمفي تئاتر اين مرکز برگزار گرديد .بنابراين گزارش، در اين 
مراس��م پس از تلاوت قرآن ونواخته شدن س��رود مقدس جمهوري 
اس��لامي اميد جافر نوده رئيس مرکز آموزش فني وحرفه اي برادران 
گرگان ضمن خير مقدم به مهمانان T در خصوص سياس��تها واهداف 
سازمان آموزش فني وحرفه اي سخناني بيان کرد .وي درادامه افزود: 
بنده وتمامي همکاران اين مجموعه اموزشي سعي وتلاش نموده تا اين 
عزيزان، تابستاني خوبي به همراه فراگيري مهارت هاي مناسب ولازم 
کس��ب نمايند وبا خاطره خوبي س��ال تحصيلي جديد را شروع نمايند.

در ادامه اين مراس��م کار شناس��ان آموزش مرکز برنامه هاي آموزشي 
وساعت اجرا در شيفت هاي )صبح-عصر( وروزهاي )زوج وفرد ( را به 

حاضرين اعلام کردند .

برگزاري کميته سلامت اداري و صيانت از حقوق 
مردم در شرکت آب منطقه اي هرمزگان

به گزارش روابط عمومي شرکت آب منطقه اي هرمزگان ، جلسه کميته 
سلامت اداري و صيانت از حقوق مردم شرکت آب منطقه اي هرمزگان 
با حضور قائم مقام مديرعامل وس��اير اعضاي اين کميته با دس��تور کار 
نحوه پاسخگويي به شکايات- تشريح ماده 25 قانون ارتقا و سلامت 
اداري و مقابله با فس��اد - بررس��ي نحوه خدمات دفاتر پيشخوان و ارائه 
خدمات به مردم - بررسي و به روز رساني پايگاه اطلاع رساني شرکت 
در اي��ن شرک��ت برگ��زار ش��د. دبير کميته س��لامت اداري و صيانت از 
حقوق مردم ضمن بيان اهميت و مسئوليت اين کميته بر ارتباط موثر 
بخش هاي مربوطه به منظور هم افزايي و اثربخشي اقدامات سلامت 
اداري تاکيد نمود.وي با اشاره به حقوق شهروندي گفت : تشريح حقوق 
شهروندي براي همکارن لازم و ضروري است.در ادامه اين جلسه در 
مورد آسيب هاي تهديد کننده سلامت اداري بحث و تبادل نظر بعمل 
آمد و بر ضرورت استفاده از ظرفيت هاي قانوني از جمله ظرفيت بازرسي 
براي حفظ سلامت اداري و صيانت از حقوق مردم تأکيد شد.در پايان 
اعضاي اين کميته ضمن تبادل نظر و ارائه راهکارههاي لازم بر عملياتي 

نمودن مصوبات جلسه تاکيد نمودند.

پیشخوان

پیشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: چند هفته ديگر نمايندگان پنجم شوراي شهر 
پايتخت فعاليت خود را آغاز مي کنند. از همان ابتداي مشخص 
شدن نتيجه انتخابات شوراي شهر، زمزمه هايي مبني بر پيگيري 
تخلف��ات ص��ورت گرفته در شهرداري تهران طي س��ال هاي 
حضور قاليباف مورد توجه رس��انه ها قرار گرفته اس��ت. در اين 
ميان بس��ياري از کارشناس��ان معتقدند که اعضاي شوراي شهر 
آينده تهران بعد از روي کار آمدن بايد نس��بت به ارايه گزارش 
کارشناسي شده دقيق از وضعيت موجود شهرداري اقدام کنند. 
در حقيق��ت ش��وراي پنجم بايد از حيث تعداد پروژه هاي ناتمام، 
بودج��ه شه��رداري، نيروهاي کار و اس��تخدام ها گزارشي دهد 
ت��ا م��ردم بدانن��د شهردار و شوراي جدي��د چه چيزي را تحويل 
گرفته ان��د. م��ردم نيز با توجه به اين گزارش مي توانند مطالبات 
خود را از مديريت شهري مطرح کنند، در واقع شوراي پنجم شهر 
تهران در نخستين قدم مي تواند از ظرفيت ديوان محاسبات يا 
سازمان حسابرسي کمک گيرد تا گزارش دقيق از اموال طرح ها 

و پروژه هاي در حال اجرا، ارايه کند.
ب��ا اي��ن ح��ال طرح ها و پروژه هايي به نفع شهر تهران بايد ادامه 
ياب��د و تکمي��ل شود، مواردي هم که ب��ه مصلحت شهروندان 
نيس��ت باي��د ب��ه بخ��ش خصوصي واگ��ذار شود. بس��ياري از 
طرح ه��ا و پروژه ه��اي نيمه تمام شه��رداري بايد دقيقا مطالعه 
و بودج��ه آن شف��اف ش��ود و گ��زارش آن به م��ردم ارائه شود. 
در اي��ن مي��ان برخي معتقدند که نمايندگ��ان شوراي پنجم به 
بدعت نادرس��ت تراکم فروشي پايتخت پايان دهند. بررس��ي ها 
در اي��ن ارتب��اط همچنين نشان مي ده��د که پروژه هاي تهران 
گران تر از استانداردها به بهره برداري رسيد. در اين ميان عضو 
غلامرض��ا حي��دري، مجمع نمايندگان تهران در گفتگو با خانه 
ملت درخصوص تعيين تکليف پروژه هاي نيمه تمام شهرداري 
ته��ران، گف��ت: شوراي پنج��م شهر تهران و شهردار جديد بايد 
نس��بت ب��ه شفافيت وضعيت پروژه ه��اي نيمه تمام شهرداري 
اق��دام کنن��د، زمان بندي پايان کار پ��روژه، نحوه تامين منابع و 

ضرورت انجام آن نيز بايد مشخص شود. اين نماينده تهران در 
مجلس، تصريح کرد: پس از روي کار آمدن شوراي شهر جديد 
بايد حس��ابرس خبره و دقيق را نيز جهت بررس��ي وضعيت اين 
پرونده ها مشخص کند تا حقي از حقوق مردم ضايع نشود. وي 
ادامه داد: به نظر مي رس��د پروژه ها از نرُم معمول و اس��تاندارد، 
گران ت��ر درآم��ده باشد بنابراين ب��رآورد مالي اين پروژه ها لازم 
است هرچند پيش از بررسي کارشناسي نمي توان قضاوت کرد. 
حيدري با بيان اينکه مديريت شهري در مورد توقف پروژه هاي 
غيرض��رور بايد تصميم گيري کن��د، گفت: طرح هاي توجيهي 
پروژه ها در وهله نخس��ت بايد بررس��ي و مبناي کار حسابرسان 
و کارشناسان قرار گيرد، ممکن است برخي پروژه هاي نيمه تمام 

ديگر ضرورتي براي شهر و شهروندان نداشته باشد. اين نماينده 
مجلس تاکيد کرد: بدعت نادرست فروش تراکم در شهرداري 
تهران که از دوره هاي قبل آغاز و در دهه اخير به اوج خود رسيد 
ب��ه صورت��ي که پيش ف��روش تراکم يکي از منابع اصلي تامين 
درآمد شد، لذا در جريان بررسي پروژه ها بايد به اين موضوعات 
هم رس��يدگي شود. عضو مجمع نمايندگان تهران در مجلس 
تصريح کرد: پروژه هاي نا به جا و فروش تراکم س��بب شده تا 
معماري در پايتخت بدون هويت شود، متاسفانه سازه هاي بلند 
در کوچه هاي باريک با نماي ساختمان ها هيچ هماهنگي ندارد، 
از اين رو مديريت شهري جديد بايد ضمن بررس��ي پوژه هاي 

نيمه تمام تکليف اين سازه ها را هم روشن کند.

همسويي مجلس دهم و شوراي پنجم
در اين ميان يک عضو مجمع نمايندگان استان تهران درباره طرح 
تحقيق و تفحص شهرداري تهران از تعامل مجلس با شوراي پنجم 
براي شفافيت عملکرد مديريت شهري خبر داد. محمود صادقي 
در گفتگ��و ب��ا پان��ا، با اشاره ب��ه اقدامات مجلس به منظور تحقيق 
و تفح��ص از عملک��رد شهرداري تهران اظهارداشت: در عملکرد 
مديريت شهري تهران ضعف ها و نواقصي وجود دارد که قرار بود 
در طرح تحقيق و تفحص قبلي مورد بررسي و واکاوي قرار گيرد 
اما اين موضوع با حاشيه هايي که داشت به سرانجام نرسيد و قرار 
شد در طرح جديد مجلس، عملکرد شهرداري مورد بررسي قرار 
گيرد. وي با بيان اينکه تهران با مشکلات زيادي دس��ت و پنجه 
نرم مي کند، گفت: علاوه بر ضعف در مديريت شهرداري، مسايلي 
همچون بافت هاي فرسوده، زيرساخت هاي حمل و نقل عمومي، 
اعتبارات س��ازمان هاي مهمي همچ��ون آتش نشاني و مديريت 
بحران در تهران مهمترين مواردي است که بايد مورد توجه قرار 
گيرد. اين نماينده تهران در مجلس افزود: با توجه به اينکه عمر 
شوراي چهارم به اتمام رسيده، لازم است اعضاي شوراي پنجم با 
مسايل و مشکلات پيش روي شهر تهران آشنا باشند و در دوره 
جدي��د ش��ورا اين مشکلات به طور ج��دي پيگيري شود. صادقي 
همچني��ن ب��ا اشاره به تعامل مجل��س دهم با شوراي پنجم شهر 
تهران خاطرنشان کرد: طرح تحقيق و تفحص از شهرداري تهران 
هم اکنون به کميسيون هاي تخصصي در مجلس ارجاع شده است. 
اين نماينده مجلس دهم يادآور شد: در طرح قبلي تحقيق و تفحص 
از عملکرد شهرداري تهران تلاش کرديم طرحي تهيه شود که با 
نگاه سياسي و جناحي دنبال نشود اما در نهايت با لابي هايي که 
صورت گرفت، اين طرح به سرانجام نرسيد ولي اين امر باعث نشد 
تا نمايندگان مجلس نسبت به عملکرد شهرداري تهران بي تفاوت 
باشند. اميدواريم اعضاي شوراي پنجم در طرح جديد مجلس با 
تعاملي که با نمايندگان مردم خواهند داشت عملکرد شهرداري 

به صورت شفاف مورد بررسي قرار گيرد.

پروژههايتهرانگرانترازاستانداردهابهبهرهبرداريميرسند

رایزنیشورايپنجمومجلسبرايتفحصازشهرداري

بلاتكليفيموضوعآبياريمزارعتهرانبافاضلابمصوبهبرج-باغنفسپایتختراگرفتهاستافزایشكرایهتاكسيواتوبوساز۱۵تير
عضو هيات رييس��ه شوراي شهر تهران 
گف��ت: افزاي��ش کرايه هاي حمل ونقل 
عمومي ب��ه شه��رداري اب��لاغ شده که 
پيش بين��ي مي ش��ود با توج��ه به نصب 
برچسب هاي جديد اين مصوبه حداکثر 

ت��ا نيم��ه تيرم��اه اجرايي شود. ابوالفضل قناعتي با اشاره به زمان 
اجراي��ي ش��دن مصوبه کرايه هاي حمل و نقل عمومي در س��ال 
۹6 گف��ت: براس��اس تغييراتي ک��ه مصوبه شوراي شهر داشته و 
پياده سازي نرخ هاي جديد و چاپ و نصب برچسب هاي جديد بر 
روي تاکسي ها پيش بيني مي شود حداکثر تا 15 تير اين مصوبه 
اجراي��ي ش��ود. وي ادامه داد: افزايش اعلام شده براي کرايه ها، 
ميانگين افزايش خطوط است. قناعتي گفت: اين مصوبه بعد از 

تعطيلات عيد فطر به تدريج اجرايي مي شود.

نايب رئي��س مجمع نمايندگان تهران 
ب��ا تاکيد بر لغو مصوبه برج-باغ، گفت: 
اي��ن مصوبه که نفس درختان پايتخت 
را گرفته بايد جهت توقف تراکم فروشي 
و صيان��ت از باغ��ات متوق��ف ش��ود. 

محمدرضا نجفي درخصوص مصوبه برج- باغ، گفت: با توجه 
ب��ه ت��راز منفي گيرنده هاي آلودگي هواي تهران، فضاي س��بز 
و ض��رورت حف��ظ حداق��ل شرايط زندگي مناس��ب براي مردم 
نباي��د پي��ش از آنکه تدابير جايگزين انديشيده شود، اجازه تغيير 
کارب��ري به نفع س��اير کاربري ها داده ش��ود. وي تصريح کرد: 
مصوب��ه برج-ب��اغ بايد متوقف شود تا مطالعات لازم انجام شده 
و براساس آن تصميم مناسبي اتخاذ شود، متاسفانه بعد از اين 

مصوبه باغات تهران حفظ نشد.

عضو مجمع نمايندگان اس��تان تهران 
گف��ت: آبي��اري مزارع ب��ا فاضلاب با 
س��لامت مردم در ارتباط بوده و نبايد 
نس��بت به تعيي��ن تکليف اين موضوع 
تعلل کرد. طيبه س��ياوشي شاه عنايتي 

ب��ا بي��ان اينکه موضوع آبياري مزارع جنوب تهران با فاضلاب 
مساله جديدي نيست و مدت هاست مطرح شده، گفت: هر چند 
اين موضوع به مدت 10 سال است مطرح شده و از سويي مبحث 
پيچيده اي نيس��ت و به راحتي مديريت مي شود اما متاس��فانه 
همچنان بلاتکليف مانده است. وي ادامه داد: اين موضوع در 
فصل گرما بيشتر در کانون توجه مس��ئولان قرار مي گيرد اما 
احس��اس مي ش��ود اراده اي ب��راي مديريت آن وجود ندارد زيرا 

بعد از سال ها مديريت نمي شود.

اخــبار شـهرستان

نشست فرماندار ملارد با مديرعامل آبفاي شهرها و شهرکهاي غرب استان تهران

آغاز طرح ساماندهي و سرشماري فعالين اقتصادي جزيره قشم

رئيس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان مرکزي: 
تا پايان سال جاري سه هزار واحد صنفي تسهيلات دريافت مي کنند

تهيه طرح تفصيلي شهر گراش کليد خورد  اهداي لوح تقدير به آتشنشان فداکاراستان ايلام
به گزارش روابط عمومي اداره کل راه وشهرس��ازي 
لارس��تان ، جلس��ه ط��رح تفصيل��ي شهر گ��راش با 
حضور مديريت شهرس��ازي و معماري اداره کل راه 
و شهرس��ازي لارس��تان، نماينده استانداري، نماينده 
ميراث فرهنگي استان، جهاد کشاورزي ، شهرداري، 
شوراي اسلامي شهر گراش ، نظام مهندسي و ... ، در 
سالن جلسات اين اداره کل برگزار شد . مهرابي مدير 
شهرسازي و معماري اين اداره کل در حاشيه ي جلسه 
مذکور اظهارداشت : اولين جلسه مشورتي و راهبري 

طرح تفصيلي شهر گراش که طرح جامع آن در تاريخ 13۸۹/0۹/20 
توس��ط شوراي برنامه ريزي و توس��عه اس��تان فارس مصوب شده ، 
تشکيل و با برگزاري اين نشست رسما مطالعات آن آغاز گرديد و اولين 
جلسه بررسي وضع موجود در کميته فني خرداد ماه سال جاري برگزار 
گرديد .وي افزود : مطالعات تهيه طرح تفصيلي، متعاقب طرح جامع 
ص��ورت مي پذي��رد و در حقيقت تنظيم برنامه هاي مفصل و اقدامات 
جزئي و دقيق در مناطق و محلات شهري و طراحي آن ها را به عهده 
دارد. علاوه بر اين، تکليف تمامي قطعات زمين را به لحاظ کاربري، 
تراکم ساختماني و گذربندي مشخص مي کند و به عنوان يک سند 
در دس��تور کار شهرداري قرار خواهد گرفت .مهرابي با بيان اينکه : 
طرح تفصيلي گراش توس��ط مهندس��ين مشاور ذيصلاح شهرسازي 
تهيه و بودجه آن از محل اعتبارات شهرداري گراش تامين مي شود 

، افزود : اقدامات نظارتي آن توس��ط اداره 
کل راه و شهرسازي لارستان و طبق ساز 
و کار قانوني تعريف شده صورت مي پذيرد 
و اين طرح براي محدوده اي به مساحت 
1565/7 هکتار ، تهيه خواهد شد . مديريت 
شهرسازي و معماري اين اداره کل سپس 
ب��ه تببي��ن اين ط��رح پرداخت و افزود : بر 
اساس تعريف ارائه شده در مصوبه شوراي 
عالي شهرس��ازي و معماري ايران، طرح 
تفصيل��ي، بر اس��اس معيارها و ضواب��ط کلي طرح جامع شهر، نحوه 
استفاده از زمين هاي شهري در سطح محلات مختلف شهر و موقعيت 
و مساحت دقيق زمين براي هر يک از آن ها و وضع دقيق و تفصيلي 
شبک��ه عب��ور و م��رور و ميزان تراکم جمعيت و تراکم س��اختماني در 
واحدهاي شهري و اولويت هاي مربوط به مناطق بهسازي و نوسازي 
و توس��عه و ح��ل مشکلات شه��ري و موقعيت کليه عوامل مختلف 
شه��ري در آن تعيي��ن ش��ده و ب��ر اين اس��اس نقشه ها و مشخصات 
مرب��وط ب��ه مالکي��ت با توجه به مدارک ثبتي تهيه و تنظيم مي گردد.
وي در پايان تصريح کرد : بودجه ي تهيه ي طرح جامع و نيز تبديل 
عکس هاي هوايي به نقشه که به عنوان اس��اس و از ملزومات تهيه 
ط��رح تفصيلي محس��وب مي شود ، از مح��ل اعتبارات دولتي که در 

اختيار اداره کل راه وشهرسازي بوده ، تامين شده است .

به گزارش اداره روابط عمومي شهرداري 
ايلام : آتش نشانان و نجاتگران سربازان 
گمنامي هس��تند که بدون هيچگونه 
چش��م داشتي در حين عمليات اطفاء 
و ام��داد خطر مي کنن��د و بي محابا و 
شجاعانه به ي��اري مردم مي شتابند.

در ادام��ه اي��ن خبر آمده اس��ت : دکتر 
محمدي طي مراسمي از آتش نشانان 
نمونه و شجاع سازمان آتش نشاني و 

خدمات ايمني تجليل نمود .محمدي شهردار ايلام گفت : 
کارکنان آتش نشاني از جمله نيروهايي هستند که به دليل 
حساسيت کارشان در نجات جان و سرمايه مردم، وظايف خود 
را به بهترين شکل انجام داده و همه آنان نمونه هستند .يک 
آتش نشان علاوه بر روحيه ايثار و از خود گذشتگي بايد آمادگي 
جس��ماني خود را براي موارد ضروري و حوادث حفظ کند.

وي در ادامه کفت: افزايش ايمني و نجات جان همشهريان 
حادثه ديده، از مهمترين اولويت هاي کاري ماست. عقل سليم 
حکم مي کند که انسان از خطر و حادثه فرار کند اما وجدان 
انساني آتش نشانان آن ها را مرداني استوار قرار داده است تا 
فرشتگان نجات همنوعان خود باشند.محمدي اضافه کرد: 
شرف ما در گرو خدمت به مردم است. امروز مجاهدين واقعي 

کساني هستند که به اين مردم و جامعه 
خدمت کنند آنچه باعث رضايت مندي 
حداکثري از تلاش هاي آتش نشاني 
شده است نتيجه کارها و زحمات مدير 
عامل و تيم کارشناس��ي اين سازمان 
اس��ت که در طول س��ال هاي گذشته 
ص��ورت پذيرفته و پاي��ه ريزي شده 
و ام��روز شهرون��دان از آن به��ره مند 
مي شون��د .دکترمحمدي همچنين 
ي��ادآور شد: وجود نيروي انس��اني تلاشگرو ازجان گذشته، 
افزايش ايستگاه ها، تجهيز آتش نشاني به پيشرفته ترين و 
جديد ترين امکانات روز، ارتقاي سطح آموزش مشخصه هاي 
خوب براي شناسايي مدير عامل اين سازمان است که امکان 
آن ميسر نبود مگر تلاش و زحمات اين مجموعه ارزشمند و 
فداکار که توانستند اين امانت را ضمن حفظ آن، ارتقا دهند.
ايشان در آخر گفتند:همه تلاش ما اين اس��ت که بتوانيم با 
توجه به امکانات موجود از زحمات شما عزيزان تقدير کنيم 
هرچند تنها خداوند بزرگ مي تواند ايثارگري شما را پاداش 
دهد.در انتهاي اين مراس��م از تعداد هشت نفر ازآتشنشان 
نمونه و مدير عامل محترم س��ازمان با لوح س��پاس و هديه 

تجليل بعمل آمد. 

علي کيواني- ملارد، در نشست خطيبي فرماندار 
م��لارد ب��ا مديرعامل آبفاي شهرها و شهرکهاي 
غرب اس��تان تهران بر ضرورت تعامل نهادهاي 
ذيربط براي مواجهه با کمبود آب در ايام تابستان 

تاکيد شد. 

خطيب��ي فرمان��دار شهرس��تان م��لارد در اي��ن 
نشس��ت بر بهره برداري از تصفيه خانه مس��کن 
مه��ر صفادش��ت تا هفته دولت تاکيد کرده و رفع 
بحران کمبود آب در شهرهاي ملارد، صفادشت 

و مسکن مهر را خواستار شد.

منص��ور جنت��ي، مديرعام��ل آبف��اي شهره��ا و 
شهرکهاي غرب در اين ديدار با اشاره به مشکلات 
آبرس��اني در مناط��ق تحت پوش��ش شرکت به 
وِي��ژه در شهرس��تان م��لارد خواهان همکاري و 
مشارکت همه نهادهاي مس��ئول براي مواجهه 

با مشکل کمبود آب در ايام تابس��تان شد.در اين 
دي��دار همچني��ن پيرامون اعتبارات عمراني آبفا، 
مش��کلات آبفا در زمينه ه��اي مالي و نقدينگي، 
بازس��ازي شبکه هاي انتق��ال آب شرب، تکميل 
پروژه تصفيه خانه مسکن مهر صفادشت و شبکه 

جمع آوري فاضلاب شهر ملارد اين شهرس��تان 
تب��ادل نظر شد.گفتني اس��ت در اين ديدار يقين 
ل��و معاون فني و عمراني فرمانداري شهرس��تان 
م��لارد و مدي��ران آبفاي م��لارد و صفادشت نيز 

حضور داشتند.

مدير اصناف و بازرگاني سازمان منطقه آزاد قشم 
از آغاز طرح ساماندهي و سرشماري کليه صنوف 
و فعالي��ن اقتصادي جزي��ره قشم به منظور تهيه 

بانک جامع اطلاعاتي صنوف خبر داد.
ب��ه گ��زارش روابط عمومي منطقه آزاد قشم، امير 
س��لکي گف��ت: در اين طرح کلي��ه افرادي که در 
واحدهاي غيرمس��کوني فعاليت اقتصادي دارند، 
 )GIS( براس��اس سيس��تم اطلاعات جغرافيايي

و کدپس��تي در سراس��ر جزيره شناس��ايي و طبقه 
بن��دي مي شون��د.وي ادام��ه داد: اين اقدام براي 
نخستين بار در مناطق آزاد کشور اجرا مي شود و 
احق��اق حق��وق مادي و معنوي افرادي که مجوز 
فعاليت دارند و دس��تگاه هاي اجرايي کشور ، در 
برابر افرادي که بدون مجوز فعاليت مي کنند يکي 

از اهداف آن است.
خاطرنشان کرد: کليه فعالين اقتصادي که مجوز مدير اصناف و بازرگاني سازمان منطقه آزاد قشم 

ندارن��د ي��ا مجوزشان تمديد نشده اس��ت قبل از 
روبه رو شدن با هرگونه مشکل حقوقي و قانوني 
به اداره اصناف و بازرگاني س��ازمان منطقه آزاد 
 مراجع��ه ک��رده و نس��بت به تمدي��د مجوز اقدام 

کنند.
س��لکي از راه اندازي جامعه بازاريان و بازرگانان 
جزي��ره قشم براي ايجاد ي��ک اتحاديه فراگير و 
منسجم نيز سخن گفت و افزود: کليه واحدهاي 

اقتصادي جزيره از شهر قشم تا باسعيدو مي توانند 
در اي��ن جامع��ه عضو شده و حقوق صنفي خود را 
به صورت شفاف دنبال کنند.به گفته وي تاکنون 
ي��ک اتحاديه قوي براي س��اماندهي و پيگيري 
حقوق صنوف جزيره وجود نداشته و شکل گيري 
جامعه بازاريان و بازرگانان جزيره قشم يک گام 
روبه جلو براي ساماندهي فعاليت هاي اقتصادي 

محسوب مي شود.

 رئيس س��ازمان صنعت، معدن و تجارت اس��تان 
مرکزي گفت: تا پايان سال جاري علاوه بر واحدهاي 
صنعتي، س��ه هزار واحد صنفي در اس��تان مرکزي 
تسهيلات رونق دريافت مي کنند. محمدرضا حاجي 
پور در جلسه ستاد تسهيل و رفع موانع توليد استان 
مرکزي در اراک، با بيان اينکه در سال جاري علاوه 
بر واحدهاي صنعتي، مقرر است واحدهاي صنفي 
متقاضي نيز تس��هيلات رونق دريافت کنند، اظهار 

داشت: طبق برنامه ريزي و پيش بيني، امسال يکصد 
هزار واحد صنفي در کشور از اين تسهيلات برخوردار 
مي شوند که سهميه استان مرکزي از تعداد ذکر شده، 
سه هزار واحد صنفي است.رئيس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت اس��تان مرک��زي افزود: واحدهاي 
صنفي نيز همچون واحدهاي صنعتي مي توانند با 
مراجعه به سامانه بهين ياب وزارت صنعت، معدن و 
تجارت، درخواست خود را براي دريافت تسهيلات 

رونق ارائه دهند تا پس از بررسي و ارزيابي در جلسات 
مربوطه و مصوب شدن، نسبت به پرداخت آن اقدام 
شود.حاجي پور بيان کرد: بيش از هفت هزار ميليارد 
ريال تس��هيلات رونق توليد به واحدهاي صنعتي 
کوچک و متوس��ط اس��تان مرکزي در سال گذشته 
پرداخت شد و يک هزار واحد صنعتي استان از اين 
تس��هيلات بهره مند شدند.رئيس سازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان مرکزي خاطرنشان ساخت: 

طي سال گذشته با پرداخت تسهيلات رونق توليد، 
بخش��ي از مش��کلات واحدهاي صنعتي کوچک و 
متوس��ط در اس��تان رفع شد و در تعدادي از واحدها 
شاهد افزايش ظرفيت توليد بوديم.وي تصريح کرد: 
س��هميه ابلاغي اس��تان مرکزي در سال ۹5 براي 
اعطاي تسهيلات رونق توليد به واحدهاي صنعتي، 
چه��ار ه��زار و ۴30ميليارد ريال بوده که عبور از اين 
رقم و رسيدن به عدد بيش از هفت هزار ميليارد ريال، 

نشان دهنده رشد 150 درصدي تسهيلات ارائه شده 
نسبت به رقم پيش بيني شده است.رئيس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان مرکزي اضافه کرد: در 
سال گذشته به منظور رفع مشکلات توليد و صنعت 
در استان مرکزي جلسات متعددي از سوي کارگروه 
تسهيل و رفع موانع توليد برگزار شد و بيش از يک 
هزار مصوبه به انجام رسيد که تاکنون بيش از 60 

درصد مصوبات اين جلسات اجرايي شده است.

عض��و کميس��يون بهداش��ت و درم��ان مجل��س ب��ا انتقاد از 
س��وءمديريت در جمع آوري پس��ماندهاي بيمارستاني،گفت: 
دف��ن زباله هاي بيمارس��تاني باي��د با مشارکت مراکز درماني و 
شهرداري ها انجام شود. همايون هاشمي در گفتگو با خانه ملت، 
درباره مشکلات موجود درجمع آوري پسماندهاي بيمارستاني، 
گفت: جمع آوري زباله به ويژه پسماندهاي بيمارستاني داراي 

فرآيند و پروتکل هاي خاصي اس��ت، ضمن اينکه بي توجهي 
ب��ه جمع آوري اصولي و بهداشتي پس��ماندهاي بيمارس��تاني 
هزينه هاي جبران ناپذيري را به س��لامت مردم وارد مي کند، 
البت��ه از نظ��ر هزينه هاي ريالي هم جمع آوري زباله هاي مراکز 

درمان��ي باي��د م��ورد توجه قرار گيرد. وي با اشاره به اينکه دفن 
زباله ه��اي شه��ري برعهده شهرداري قرار دارد، افزود: اما دفن 
زباله هاي صنعتي، بهداشتي و مراکز صنعتي داراي هزينه هاي 
بس��ياري اس��ت که به ط��ور معمول بايد به ش��کل مشارکتي 

ميان بيمارس��تان ها و شهرداري ها انجام شود، البته اخذ مبالغ 
خارج از عرف از مس��ئولان بيمارس��تان ها براي دفع زباله ها 
ازسوي شهرداري قابل تاييد نيست. هاشمي همچنين تصريح 
کرد: مهمترين مشکل در دفع زباله هاي بيمارس��تاني اجراي 
روش هاي غيرعلمي و غيرکارشناسي است. اجراي اين روش ها 

صدمات جبران ناپذيري را به محيط زيست وارد کرده است.

دفن زباله هاي بيمارستاني گرفتار سوء مديريت


